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Mastercard UEFA Champions League Final London 2024 Prize Draw Campaign 
Terms and Conditions - 1 February 2024 up to and including 31 March 2024

When do these 
terms and 
conditions apply?  

• HSBC Bank Middle East Limited - UAE (“we” or “us” or “HSBC”) has launched a Prize 
Draw for new and existing HSBC customers who are Mastercard Credit Card holders. 

• The Prize Draw period is from 01st February 2024 up to and including 31st March 2024 – both 
days inclusive (“Prize Draw Period”). 

• These terms and conditions (“Prize Draw Terms and Conditions”) apply in respect of the 
Prize Draw. They apply to you so far as the law and regulations permit so please read them 
carefully. 

Who are eligible 
to participate in 
the Prize Draw? 

• The Prize Draw is open to all new and existing HSBC customers who have any of the HSBC 
Mastercard Credit Card (“Existing Credit Card”) and have successfully enrolled themselves 
as per the instructions provided in any relevant electronic message or prospective customers 
who will successfully apply for any new primary HSBC Mastercard Credit Card (“New 
Credit Card”). Customers applying for a New Credit Card under these terms, should not 
have any other primary HSBC Mastercard Credit Card at the time of application and should 
not have held a primary HSBC Mastercard Credit Card during the previous 6 months. 

• New Credit Card customers must meet the Credit Card account opening eligibility criteria 
and internal policy requirements applicable during the Prize Draw Period. 

• Existing Credit Card supplementary cardholders will not be eligible to enter the Prize Draw, 
but their spends will be eligible to earn Prize Draw entry for the primary cardholder in line 
with the terms below.  If a supplementary cardholder wishes to be eligible to enter the Prize 
Draw in their own right, they may only do so by acquiring and/or using a HSBC Mastercard 
Credit Card in their own name during the Prize Draw Period. 

• You must ensure that your Credit Card account and all other accounts with HSBC are non-
delinquent at all times during the Prize Draw Period.

• To be eligible you must be 21 years old or above and a resident of the UAE.
• HSBC employees are included in this Prize Draw.

How do I gain 
entry into the 
Prize Draw? 

•	 Existing Mastercard Credit Card cardholders:
 If you or your supplementary cardholder uses the Credit Card on Eligible Spends during the 

Prize Draw Period, you (primary cardholder) will qualify for entry into the draw based on the 
following criteria: 
o for every 500 AED of eligible spends during the Prize Draw Period primary cardholders 

will get 1 entry. For example, 2,500 AED of eligible spends equals to 5 entries.
•	 New Mastercard Credit Card customers:

o If you apply for and get approved for any new Mastercard Credit Card as the primary 
cardholder during the Prize Draw Period, you will get 10 entries for the draw.

Once your new Credit Card is issued, for every 500 AED of eligible spends during the Prize Draw 
Period you will get 1 entry.

What is the prize? •	 Five HSBC Mastercard Credit Cardholders (“Winner(s)”) will be randomly selected from 
received entries. Each Winner will win an all-inclusive trip for two people to attend the UEFA 
Champions League Final 2024 in London. Each prize comprises a 3 days, 2 nights trip to 
London on 31 May 2024 to 02 June 2024 that includes:
• Direct business class flights to & from chosen UAE airport, for 2 people, USD 7,000 per 

person
• 2-night stay in a 4-star hotel accommodation – 1 double-occupancy room 
• Return car service from airport to accommodation in London. 
• Pre-match hospitality invite at local restaurant 
• Private guided tour of host city with unique ‘Priceless Surprise’ 
• Farewell dinner at renowned restaurant
• 2 category 1 tickets to the UEFA Champions League London 2024
• Tickets are courtesy of Mastercard, Official Sponsor of the UEFA Champions League
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What is the prize? •	 It is the winner’s responsibility to arrange any required visas and travel insurance for travel to 
London, UK.

•	 The travel package cannot be exchanged for cash value. The program itinerary and details 
are at the discretion of the Mastercard team and are subject to change.

•	 Prize packages (and associated tickets) are personal to the winner(s) and the sale or offering 
for sale, transfer, resale, donation, or exchange of any tickets and/or part of any of the 
prize packages is strictly prohibited (including, without limitation, in person or online via an 
online auction website or online ticket resale marketplace). The Promoter reserves the right 
to cancel tickets and withdraw or make void any and all prize elements if this term is not 
complied with.  

•	 Each guest will need to complete a form with all their details as requested by Mastercard to 
make the travel arrangements.

•	 The UEFA Champions League London 2024 is scheduled. The travel dates, destination, 
flights, and hotel are all fixed and cannot be changed on customer request. 

•	 The program itinerary and details are at the discretion of the Mastercard team and are 
subject to change.

When will the 
draw close, when 
will it take place 
and how will I be 
informed?

•	 The entry to the Prize Draw will close at 23:59 hours on 31/03/2024. Please note that any 
eligible spends after this day/time will not qualify for entry into the Prize Draw. 

•	 The Prize will be awarded to the first 5 eligible entries randomly selected by HSBC (“The 
Draw”). The Draw will take place in accordance with Dubai Economic Department rules.

•	 Winners will be announced within 7 days from the end of the campaign and contacted by 
the HSBC, Mastercard or a partner of Dubai Economic Department choice. Following that, 
winners will receive instructions regarding the administration of the Prize and the travel 
formalities, including tickets bookings. 

•	 Each Winner will be contacted through email or by phone. Winners will have 48 hours from 
the time of HSBC making the Notification to acknowledge receipt and confirm acceptance 
of the Prize to HSBC. Following confirmation of acceptance, Winners will then have 24 hours 
to contact Mastercard using the contact details provided by HSBC to claim the Prize and 
arrange Prize delivery and travel bookings.

•	 If a selected Winner (or any substitute winner) is ineligible, cannot be reached or does not 
confirm acceptance of the Prize within 48 hours of sending the Notification, that Winner 
(or substitute winner) will forfeit the Prize and it will be awarded to a substitute winner. 
The substitute winner will be selected in the same way the initial Winner was selected, in 
accordance with these Terms and Conditions. If, having attempted to contact a Winner and 
a substitute winner, HSBC is unable to award a Prize, HSBC reserves the right to consider 
the Prize unclaimed.

•	 Each customer can only win one prize. 
When and which 
spends qualify for 
the purpose of 
Eligible Spends as 
part of this Prize 
Draw? 

The following spends will be considered as eligible spends during the Draw Prize Period: 
•	 All spends on retail purchases made at Merchant’s point of sale or online, using your 

primary or supplementary Mastercard Credit Card from HSBC; 
•	 International retail purchases made at a Merchant’s point of sale or online. While 

determining the eligibility, the international spends, if not in AED, would be converted to the 
AED equivalent at prevailing foreign exchange rates (as determined by Mastercard).

The following are excluded from eligible spends;
•	 Balance transfers, Cash Instalment Plan, Easy Cash, Balance Instalment Plan, cash 

withdrawals, quasi cash and bank fees are excluded.
•	 Refunded transactions, disputed transactions and unauthorized spends are excluded.
Any decision about whether spends on purchases qualify as eligible spends for the purposes of 
this Prize Draw shall be resolved by us in our sole discretion.  
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Do any other 
Terms and 
Conditions apply 
to me? 

Yes.  As a customer of HSBC your general banking relationship with us will be governed by the 
HSBC Personal Banking General Terms and Conditions (UAE), the HSBC Credit Card Agreement 
Terms and HSBC Black Credit Card Terms and Conditions will apply. They can be found on our 
website at www.hsbc.ae. In addition to this, other third-party benefits Terms and Conditions will 
apply. Please ensure you have read and understood them. In addition to this, where a specific 
HSBC product has been made available to you, that product will be governed by the applicable 
product terms and conditions. You must ensure that you have read and understood the product 
terms and conditions applicable to your HSBC product(s).  

What else do I 
need to know 
about the Prize 
Draw? 

• These Prize Draw Terms and Conditions only apply in the UAE. We reserve the right at our 
discretion to amend or withdraw this Prize Draw at any time without prior notice to you. Our 
decision on all matters relating to the Prize Draw shall be final and conclusive. 

• You must be up to date on all your payments across your HSBC relationship at all times in 
order to participate in this Prize Draw.  If any payments are overdue on any of your HSBC 
Credit Card(s), or at any stage you are in breach of any of our terms and conditions, or if any 
of your HSBC Credit Cards have been suspended or cancelled, you will not qualify for the 
purpose of this Prize Draw.

• Customers who have closed an HSBC Credit Card within the last 6 months will not be 
eligible for this offer. 

• Winners of the Prize Draw agree to take part in any promotional activities reasonably 
requested by us. 

• If you are a Winner and you submit any material, including but not limited to photographs, 
videos or testimonials, to HSBC and Mastercard for use or publication in connection with 
HSBC and Mastercard’s reasonable marketing and promotional activities (including but not 
limited to HSBC and Mastercard’s official social media activities you consent to HSBC and 
Mastercard’s use of such material and waive any right you may have to inspect or approve 
such activities and you release and discharge HSBC and Mastercard from any claims or 
liability relating to HSBC and Mastercard’s reasonable use of your material.

• You consent to your data being stored, transferred and processed (either in UAE or overseas) 
by HSBC, its group companies and its authorized third parties and you consent to HSBC, 
its group companies and its authorized third parties to contact you if you are selected as a 
Winner. 

• Participating in this Prize Draw does not grant entrants the right to use HSBC’s name, logo 
or images from or relating to the Prize Draw without HSBC’s explicit written approval. 
Entrants may not make any public announcement regarding any aspect of this Prize Draw 
without HSBC’s prior written consent and any breach of this provision shall confer a right on 
HSBC at HSBC’s discretion not to award the Prize to the Winner immediately and without 
notice. 

• For all rates, fees, and charges (including overseas transactions) as set out on the HSBC 
Schedule of Services and Tariffs, please visit our website at www.hsbc.ae. 

• These Prize Draw Terms and Conditions shall be governed in all respects by the federal 
laws of the United Arab Emirates, and in particular by the laws of the Emirate of Dubai. All 
disputes relating to these Campaign Terms and Conditions shall be subject to the exclusive 
jurisdiction of the non-DIFC courts of Dubai, United Arab Emirates. 

• Each of the terms and conditions set out in these Prize Draw Terms and Conditions needs to 
be met in order to avail entry into the Prize Draw. 

• HSBC accepts no liability and is not responsible for travel delays or if UEFA Champions 
league is cancelled or programme is changed or delayed.

• The package is designed for two individuals only; the winner and one guest. The guest must 
be 18 years old and above. Additional guests cannot be accommodated.
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stored in a retrieval system, or transmitted, in any form or by any means, electronic, mechanical, photocopying, recording, 
or otherwise, without the prior written permission of HSBC Bank Middle East Limited.
Issued by HSBC Bank Middle East Limited U.A.E Branch, PO Box 66, Dubai, U.A.E, regulated by the Central Bank of the 
U.A.E for the purposes of this promotion and lead regulated by the Dubai Financial Services Authority. CRN: TC011724.
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بنك HSBC الشرق الأوسط المحدود

 UEFA Champions League Final London 2024 شروط وأحكام عرض السحب على الجوائز
الترويجي من HSBC Mastercard - من 1 فبراير 2024 حتى 31 مارس 2024 شاملًا كلا التاريخين

متى تنطبق هذه 
الشروط والأحكام؟

أطلق HSBC الشرق الأوسط المحدود ("نحن" أو "نا" أو "HSBC") سحباً على الجوائز لعملاء HSBC الجدد  	•
والحاليين من حاملي بطاقات Mastercard الائتمانية.

تبدأ فترة السحب على الجوائز اعتباراً من 01 فبراير 2024 حتى 31 مارس 2024 – شاملةً كلا التاريخين ("فترة  	•
السحب على الجوائز").

تنطبق هذه الشروط والأحكام ("شروط وأحكام السحب على الجوائز") فيما يتعلق بالسحب على الجوائز.  	•
كما تنطبق عليك بقدر ما يسمح به القانون واللوائح التنظيمية، لذا يرجى قراءتها بعناية.

من هم المؤهلون 
للمشاركة في السحب 

على الجوائز؟

 HSBC الجدد والحاليين ممن لديهم أي من بطاقات HSBC سيكون السحب على الجوائز متاحاً لكافة عملاء 	•
Mastercard الائتمانية ("بطاقة ائتمانية حالية") ونجحوا بالتسجيل وفقاً للتعليمات المقدمة في أي رسالة 
 HSBC إلكترونية ذات صلة، أو العملاء المحتملين الذين ينجحون في تقديم طلب الحصول على أي بطاقة
الذين  العملاء  لدى  يكون  ألا  ويجب  جديدة").  ائتمانية  ("بطاقة  جديدة  أساسية  ائتمانية   Mastercard
 HSBC Mastercard يتقدمون بطلب للحصول على بطاقة ائتمانية جديدة بموجب هذه الشروط أي بطاقة
ائتمانية أساسية أخرى عند تقديم الطلب، ويجب ألا يكون لديهم أي بطاقة HSBC Mastercard ائتمانية 

أساسية خلال الأشهر الستة الماضية.
يجب على عملاء البطاقة الائتمانية الجديدة استيفاء معايير الأهلية المطلوبة لفتح حساب البطاقة الائتمانية  	•

ومتطلبات اللوائح الداخلية المطبقة خلال فترة السحب على الجوائز.
أن  إلا  الجوائز،  على  السحب  في  للدخول  مؤهلين  الحاليين  الإضافية  الائتمانية  البطاقات  حاملي  يكون  لن  	•
إنفاقهم سيكون مؤهلًا لدخول حامل البطاقة الأساسية في السحب على الجائزة بما يتماشى مع الشروط 
أدناه.  وإذا كان حامل البطاقة الإضافية يرغب في أن يكون مؤهلًا للدخول في السحب على الجوائز لحسابه 
 HSBC Mastercard بطاقة  استخدام  و/أو  على  الحصول  خلال  من  إلا  بذلك  القيام  له  يجوز  فلا  الخاص، 

الائتمانية باسمه خلال فترة السحب على الجوائز. 
يجب عليك ضمان ألا يكون حساب بطاقتك الائتمانية وكافة حساباتك الأخرى لدى HSBC متأخرة السداد  	•

في جميع الأوقات خلال فترة السحب على الجوائز.
لتكون مؤهلًا للدخول في السحب على الجوائز يجب أن يكون عمرك 21 عاماً أو أكثر وأن تكون مقيماً في  	•

دولة الإمارات العربية المتحدة.
يمكن لموظفي بنك HSBC المشاركة في هذا السحب على الجوائز. 	•

كيف يمكنني الدخول 
في السحب على 

الجوائز؟

حاملي بطاقات Mastercard الائتمانية الحاليين: 	•

إذا قمت أنت أو حامل بطاقتك الإضافية باستخدام البطاقة الائتمانية في عمليات الإنفاق المؤهلة خلال فترة 
للمعايير  وفقاً  السحب  في  للدخول  مؤهلًا  الأساسية)  البطاقة  (حامل  أنت  فستكون  الجوائز،  على  السحب 

التالية:
سيحصل حاملي البطاقة الأساسية على فرصة واحدة (1) للدخول في السحب مقابل كل 500 درهم   •
إماراتي من الإنفاق المؤهل خلال فترة السحب على الجوائز. على سبيل المثال، الإنفاق المؤهل لمبلغ 

2,500 درهم إماراتي يعادل 5 فرص للدخول في السحب.
عملاء بطاقة Mastercard الائتمانية الجدد: 	•

الموافقة  وتمت  جديدة  ائتمانية   HSBC Mastercard بطاقة  أي  على  للحصول  بطلب  تقدمت  إذا   •
على طلبك باعتبارك حامل البطاقة الأساسية خلال فترة السحب على الجوائز، فستحصل على 10 فرص 

للدخول في السحب.
سيتم اختيار خمسة من حاملي بطاقات HSBC Mastercard الائتمانية (»فائز )فائزين(«) بشكل عشوائي  	•
  UEFA Champions من ضمن المشاركين. وسيحصل كل فائز على رحلة شاملة لشخصين لحضور فعاليات
League Final London 2024. وتتكون كل جائزة من رحلة لمدة nights 2 ,days 3 إلى لندن في الفترة 

من 31 مايو 2024 حتى 02 يونيو 2024 وتشمل:
رحلات جوية مباشرة على درجة الأعمال إلى ومن أي مطار مختار في الإمارات العربية المتحدة لشخصين  	•

بقيمة تصل إلى 7,000 دولار أمريكي لكل شخص كحد أقصى.
الإقامة لمدة ليلتين (2) ليالي في فندق 4 نجوم – غرفة مزدوجة واحدة.   •

خدمة التوصيل للعودة بالسيارة من المطار إلى مكان الإقامة في لندن.   •

دعوة للضيافة قبل المباراة في مطعم محلي  •

جولة سياحية إرشادية خاصة في المدينة المضيفة   •

عشاء توديعي في مطعم مشهور   •

UEFA Champions League Final London 2024  (2) لحضور category 1  •

Tickets are courtesy of Mastercard, Official Sponsor of the UEFA Champions League  •



 UEFA Champions League Final London  الشرق الأوسط المحدود - شروط وأحكام عرض السحب على الجوائز HSBC بنك
Mastercard 2024 الترويجي من

تقع على عاتق الفائز مسؤولية ترتيب أي تأشيرات مطلوبة وتأمين السفر للسفر إلى لندن، المملكة المتحدة.ما هي الجوائز؟ 	•

 Mastercard لا يمكن استبدال باقة السفر بقيمة نقدية. ويخضع خط سير البرنامج وتفاصيله لتقدير فريق 	•
وهو خاضع للتغيير.

تعتبر باقات الجوائز (والتذاكر المرتبطة بها) شخصية للفائز (الفائزين) ويمنع منعاً باتاً بيع أو العرض للبيع أو  	•
النقل أو إعادة البيع أو التبرع أو تبادل أي تذاكر و/أو جزء من أي من باقات الجوائز (بما في ذلك، على سبيل 
المثال لا الحصر، بشكل شخصي أو عبر الإنترنت من خلال موقع مزاد عبر الإنترنت أو سوق إعادة بيع التذاكر 
عبر الإنترنت). ويحتفظ المروج بالحق في إلغاء التذاكر وسحب أو إلغاء أي وجميع عناصر الجائزة إذا لم يتم 

الالتزام بهذا الشرط.
سيحتاج كل ضيف إلى إكمال نموذج يتضمن كافة التفاصيل الخاصة به وفقاً لمتطلبات Mastercard لإجراء  	•

ترتيبات السفر.
ورحلات  والوجهة  السفر  وتواريخ   UEFA Champions League Final London 2024 إجراء  مواعد  تعتبر  	•

الطيران والفندق ثابتة ولا يمكن تغييرها بناءً على طلب العميل.
يخضع سير البرنامج وتفاصيله لتقدير فريق Mastercard كما يخضع للتغيير. 	•

متى تنتهي فترة 
السحب على الجوائز، 
ومتى سيتم السحب 

وكيف سأعلم 
بالنتيجة؟

سيتم إغلاق باب الدخول في السحب على الجوائز عند الساعة 23:59 بتاريخ 2024/03/31. يرجى الملاحظة  	•
أن أي إنفاق مؤهل بعد هذا التاريخ/ الوقت لن يكون مؤهلًا للدخول في السحب على الجوائز.

("السحب").   HSBC قبل من  عشوائي  بشكل  اختيارهم  يتم  مؤهلين  مشاركين   5 لأول  الجوائز  منح  سيتم  	•
وسيتم إجراء السحب وفقاً للوائح دائرة التنمية الاقتصادية بدبي.

 HSBC قبل من  بهم  الاتصال  وسيتم  الترويجي  العرض  نهاية  من  أيام   7 خلال  الفائزين  عن  الإعلان  سيتم  	•
التعليمات  الفائزون  سيتلقى  ذلك،  وبعد  بدبي.  الاقتصادية  التنمية  دائرة  تختاره  شريك  أو   Mastercard

بخصوص إدارة الجائزة وإجراءات السفر، بما في ذلك حجز التذاكر.
سيتم الاتصال بكل فائز عبر البريد الإلكتروني أو الهاتف. وسيكون لدى الفائزين مدة 48 ساعة من وقت قيام  	•
HSBC بإرسال الإشعار لتأكيد استلامهم للجائزة وتأكيد قبولهم لها إلى HSBC. وبعد تأكيد القبول، سيكون 
لدى الفائزين مدة 24 ساعة للاتصال بـ Mastercard باستخدام أرقام الاتصال المقدمة من HSBC للمطالبة 

بالجائزة وترتيب تسليم الجائزة وحجوزات السفر.
إذا لم يكن الفائز المحدد (أو أي فائز بديل) مؤهلًا، أو لا يمكن الوصول إليه أو لم يؤكد قبوله للجائزة خلال  	•
مدة 48 ساعة من إرسال الإشعار، فسيخسر هذا الفائز (أو الفائز البديل) الجائزة وسيتم منحها إلى فائز بديل. 
وسيتم اختيار الفائز البديل بنفس الطريقة التي تم بها اختيار الفائز الأول، وفقاً لهذه الشروط والأحكام. وإذا 
لم يتمكن HSBC من منح الجائزة بعد محاولته الاتصال بالفائز والفائز البديل، فإنه يحتفظ بالحق في اعتبار 

الجائزة غير مطالب بها.
يمكن لكل عميل الفوز بجائزة واحدة فقط. 	•

متى وما هي 
النفقات المؤهلة 

لغرض الإنفاق 
المؤهل كجزء من هذا 

السحب على الجوائز؟

تعتبر النفقات التالية إنفاقاً مؤهلًا خلال فترة السحب على الجوائز:
 HSBC بطاقة  باستخدام  الإنترنت،  عبر  أو  البيع  نقاط  في  التجزئة  مشتريات  على  الإنفاق  عمليات  كافة  	•

.HSBC الائتمانية الأساسية أو الإضافية الخاصة بك من Mastercard
مشتريات التجزئة الدولية التي تم إجراؤها في إحدى نقاط البيع أو عبر الإنترنت. وعند تحديد الأهلية، سيتم  	•
تحويل النفقات الدولية، إذا لم تكن بعملة الدرهم الإماراتي، إلى ما يعادلها بعملة الدرهم الإماراتي بناءً على 

.(Mastercard حسبما تحدده) أسعار صرف العملات الأجنبية السائدة
تُستثنى النفقات التالية من الإنفاق المؤهل:

تقسيط  وخطة   »Easy Cash« الميسرة  النقدية  والسلف  النقدي  السداد  وخطة  الرصيد  تحويل  عمليات  	•
الرصيد والسحوبات النقدية وشبه النقدية والرسوم المصرفية غير مشمولة.

المعاملات المرتجعة والمعاملات المعترض بشأنها والنفقات غير المصرح بها غير مشمولة. 	•

أي قرار فيما إذا كان الإنفاق على المشتريات إنفاقاً مؤهلًا لأغراض السحب على الجوائز يتم اتخاذه من قبلنا وفقاً 
لتقديرنا الخاص.

هل هناك أي شروط 
وأحكام أخرى مطبقة؟

نعم. باعتبارك أحد عملاء HSBC، فإن علاقتك المصرفية العامة معنا تخضع للشروط والأحكام العامة للخدمات 
المصرفية الشخصية لدى HSBC (الإمارات العربية المتحدة)، وتطبق شروط اتفاقية بطاقة HSBC الائتمانية، 
موقعنا  على  والأحكام  الشروط  تلك  على  الاطلاع  ويمكن  الائتمانية.   HSBC Black بطاقة  وأحكام  وشروط 
الأخرى.  الثالث  الطرف  مزايا  وأحكام  شروط  تطبيق  سيتم  ذلك،  إلى  وبالإضافة   .www.hsbc.ae الإلكتروني 
هذا  فسيخضع  معيناً،  منتجاً   HSBC لك يقدم  عندما  ذلك،  على  وعلاوةً  وفهمها.  قراءتها  من  التأكد  يرجى  لذا 
المنتج للشروط والأحكام المعمول بها الخاصة بالمنتج. لذا يجب عليك التأكد من قراءة وفهم الشروط والأحكام 

المطبقة على منتج (منتجات) HSBC الخاصة بك.

•
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ما هي الأمور الأخرى 
التي يجب معرفتها 
بشأن السحب على 

الجوائز؟

تنطبق شروط وأحكام هذا السحب على الجوائز في دولة الإمارات العربية المتحدة فقط. نحتفظ بالحق، وفقاً  	•
لتقديرنا، في تعديل أو إلغاء هذا السحب على الجوائز في أي وقت دون إشعار مسبق. وسيكون قرارنا بشأن 

كافة الأمور المتعلقة بالسحب على الجوائز قراراً نهائياً وقاطعاً.
يجب أن تكون على اطلاع دائم بكافة دفعاتك عبر علاقتك مع HSBC في كافة الأوقات حتى تتمكن من  	•
 HSBC المشاركة في هذا السحب على الجوائز. وفي حال تأخرك عن أداء أي دفعات على أي من بطاقات
الائتمانية الخاصة بك، أو في حال ارتكبت مخالفة لأي من الشروط والأحكام الخاصة بنا في أي مرحلة، أو في 
حال تم تعليق أو إلغاء أي من بطاقات HSBC الائتمانية الخاصة بك، فلن تكون مؤهلًا للمشاركة في السحب 

على الجوائز.
لن يكون العملاء، الذين قاموا بإغلاق بطاقات HSBC الائتمانية الخاصة بهم خلال الأشهر الستة الماضية،  	•

مؤهلين لهذا العرض.
يوافق الفائزون في السحب على الجوائز على المشاركة في أي أنشطة ترويجية نطلبها بشكل معقول. 	•

إذا كنت فائزاً وقمت بإرسال أي مواد، بما في ذلك على سبيل المثال وليس الحصر أي صور فوتوغرافية  	•
بالأنشطة  يتعلق  فيما  نشرها  أو  لاستخدامها   Mastercardو  HSBC إلى شهادات،  أو  فيديو  مقاطع  أو 
الحصر،  وليس  المثال  سبيل  على  ذلك،  في  (بما   Mastercardو  HSBC لـ المعقولة  والترويجية  التسويقية 
على  توافق  فإنك   ،Mastercard لـ  الرسمية  الاجتماعي  التواصل  وسائل  أنشطة   (Mastercardو  HSBC
استخدام HSBC وMastercard لهذه المواد والتنازل عن أي حق قد يكون لديك لفحص هذه الأنشطة أو 
تتعلق  التزامات  أو  مطالبات  أي  من   Mastercardو  HSBC ذمة وإبراء  بإعفاء  تقوم  كما  عليها،  الموافقة 

باستخدام HSBC وMastercard المعقول لموادك الخاصة.
من  الخارج)  في  أو  المتحدة  العربية  الإمارات  دولة  في  (سواء  ومعالجتها  ونقلها  بياناتك  تخزين  على  توافق  	•
 HSBC والشركات التابعة لمجموعته والأطراف الثالثة المعتمدة لديه، كما توافق على قيام HSBC قبل
ضمن  من  اختيارك  حال  في  بك  بالاتصال  لديه  المعتمدة  الثالثة  والأطراف  لمجموعته  التابعة  والشركات 

الفائزين.
لا تمنح المشاركة في هذا السحب على الجوائز الحق في استخدام اسم HSBC أو شعاره أو صوره من أو  	•
فيما يتعلق بالسحب على الجوائز دون الحصول على موافقة خطية صريحة من HSBC. ولا يجوز للمشاركين 
إصدار أي تصريح علني بخصوص أي جانب من جوانب السحب على الجوائز دون الحصول على موافقة خطية 
مسبقة من HSBC، وأي إخلال بهذا الشرط يمنح HSBC الحق، وفقاً لتقدير البنك، في عدم منح الجائزة 

للفائز وذلك على الفور ودون إشعار.
للاطلاع على الأسعار والرسوم والمصاريف (بما في ذلك المعاملات الخارجية) كما هو موضح في جدول  	•

.www.hsbc.ae يرجى زيارة موقعنا الإلكتروني ،HSBC رسوم الخدمات والتعرفات المطبقة لدى
العربية  الإمارات  لدولة  الاتحادية  للقوانين  الجوانب  كافة  من  الجوائز  على  السحب  وأحكام  شروط  تخضع  	•
المتحدة، وعلى وجه الخصوص قوانين إمارة دبي. كما تخضع كافة النزاعات المتعلقة بشروط وأحكام هذا 
العرض الترويجي للاختصاص القضائي الحصري لمحاكم دبي غير التابعة لمركز دبي المالي العالمي، الإمارات 

العربية المتحدة.
يجب استيفاء كافة الشروط والأحكام المنصوص عليها في شروط وأحكام السحب على الجوائز للتمكن من  	•

الدخول في السحب على الجوائز.
 UEFA إلغاء  حال  في  أو  السفر  في  تأخير  أي  عن  مسؤولًا  يكون  ولن  مسؤولية،  أي   HSBC يتحمل  لا  	•

Champions League Final London 2024 أو تغيير البرنامج أو تأخيره.
تم تصميم الباقة لشخصين فقط؛ الفائز وضيف واحد. يجب أن يكون عمر الضيف 18 عامًا فما فوق. ولا يمكن  	•

استيعاب ضيوف إضافيين.
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